
1 

 

Emir Ajanovic 
Ålder: 54 
Kön jag identifierar mig som: 
Man 
Bostadsort: Norrköping 
Partiförening: Norrköping 
Nuvarande anställning, 
alternativt senaste anställning: 
CNC-operatör inom 
metallindustri 
Facklig tillhörighet: Metall IF 
 
Kandiderar till riksdag och 
regionfullmäktige 

 

Under de senaste tre åren har jag genom mitt arbete i 
socialnämnden i Norrköping fått en bredare 
uppfattning om vikten av integration och samspel med 
sociokulturella frågor. Arbetet med dessa frågor är 
avgörande för att bygga upp ett starkare samhälle 
som kan stå emot exempelvis högerkrafterna eller 
gängkriminaliteten. Integrationen bör vara en 
väsentlig del av välfärden likaså som jämställdheten 
mellan könen. Tyvärr i Vänsterpartiets 
Regionalpolitiskt program finns i dagsläge inte en 
enda punkt som berör vikten av densamma.  
När det gäller frågor som rör klimat och miljö är den 
gröna omställningen ett måste för att motverka 
klimatförändringar och miljöförstöring. Det är viktigt att 
den gröna omställningen inte ska ske på bekostnad 
av våra dricksvatten tillgångar eller 
jordbruksmarker.  En avgörande faktor i den gröna 
omställningen är hur industrin och transport ska 
förändra och anpassa sina utsläpp.   

 Wael Alshater 
37 år, man 
Bostadsort: Kisa 
Partiförening: Kinda 
 
Kandiderar till regionfullmäktige 

 

 

Stefan Alström 
Ålder: 66 år 
Kön jag identifierar mig som: 
man 
Bostadsort: Linghem 
Partiförening: Linköping 
Nuvarande anställning, 
alternativt senaste anställning: 
präst i Åkerbo församling 
Facklig tillhörighet: KyrkaA 
 
Kandiderar till riksdag och 
regionfullmäktige 

Mitt namn är Stefan Alström, jag är 66 år och präst 
sedan 14 år tillbaka. Jag bor tillsammans med min 
hustru som är diakon i Linghem och vi har sex barn 
tillsammans, men ingen bor kvar hemma.  
Innan jag blev präst så har jag ett förflutet som 
djurskötare och skogshuggare, så jag vet hur viktigt 
det är att vi värnar och sköter vårt jordbruk och 
skogsmark på bästa sätt.  
Innan jag blev präst har jag också arbetat som 
lärare/pedagog och då framför allt med elever i behov 
av särskilt stöd men också elever med utländsk 
bakgrund. Därför är det viktigt för mig, att vi har ett 
samhälle som är öppet och inkluderande för alla 
oavsett sexuell läggning, social eller fysisk status eller 
etnisk bakgrund.  
Under mina år som präst har jag förutom de 
traditionella prästerliga uppgifterna så som dop, 
vigsel, begravning, gudstjänster, själavårdssamtal 
både fysiskt och via chatt även arbetat en period som 
sjukhuspräst och räddningstjänstpräst. Under 
flyktingvågen 2015 var jag engagerad i arbetet på en 
flyktingförläggning.  
Under mina år som präst har mitt engagemang för 
personer behov av stöd alltid varit stark. Under några 
år var jag samordnare i Linköpings stift för barn och 
unga i behov av särskilt stöd. Jag har haft 
särskolekonfirmand grupp och integrerade grupper. I 
år har jag också startat upp en ”Tro och ljus grupp” i 
Linghem. Tro och ljus är en ekumenisk och 
internationell rörelse som finns i 86 länder och som är 
till för personer med intellektuella funktionsvariationer, 
dess familjer och vänner. 
2016–17 tog jag en time out från prästrollen som yrke 
och arbetade som stödpedagog på ett LSS boende 
för vuxna personer som hade en förvärvad 
hjärnskada. Detta för att inte tappa kontakten med 
samhället utanför kyrkan. Jag fick då också en god 
inblick i hur den svenska sjukvården fungerar. 

 Thorbjörn Andersson 
Ålder:55 år 
Kön jag identifierar mig som: 
man 
Bostadsort: Mjölby 
Partiförening: Mjölby 
Nuvarande anställn, alternativt 
senaste anställning: 
gymnasielärare 

Mina ambitioner är att ha en region med bra sjukvård, 
tillgänglig kultur och god kollektivtrafik 
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Facklig tillhörighet: Lärarnas 
riksförbund 
 
Kandiderar till regionfullmäktige 

 

Elin Andersson 
Ålder: 24 
Kön jag identifierar mig som: 
kvinna 
Bostadsort: Linköping 
Partiförening: Linköping 
Nuvarande anställning, 
alternativt senaste anställning: f-
3 lärare 
Facklig tillhörighet: 
Lärarförbundet 
 
Kandiderar till regionfullmäktige 

 

Jag heter Elin och är 24 år gammal. Jag jobbar till 
vardags som lågstadielärare på en skola här i 
Linköping. Jag har varit med i partiet sedan 2018. Jag 
såg en debatt på tv där Nooshi var med och 
debatterade och föll genast för hennes politik och 
valde då att gå med i partiet. Jag har sedan dess varit 
en aktiv medlem. Just nu sitter jag i styrelsen som 
vice ordförande i Linköpings partiförening. Jag brinner 
för alla politiska frågor som har med skolan och 
bostadssegregering att göra. Detta eftersom jag anser 
att dessa två påverkar varandra otroligt mycket. 

 

Jonas Andersson 
Ålder: 52 
Kön jag identifierar mig som: 
Man 
Bostadsort: Gusum 
Partiförening: Valdemarsvik 
Nuvarande anställning, 
alternativt senaste anställning: 
Yrkeslärare 
Facklig tillhörighet: 
Lärarförbundet (lokalt ombud) 
 
Kandiderar till riksdag och 
regionfullmäktige 

 

Jag – Jonas Andersson, 52 år, är arbetargeneration i 
tredje led (om man ser utifrån arbetarrörelsens 
historia), säljer mitt kunnande som yrkeslärare på 
regionens skola – Himmelstalund i Norrköping. 
Bor på landet, med några djur och delvis 
självhushållning från trädgårdsodlingarna, är med 
bostadsort Gusum daglig arbetspendlare till arbetet. 
Jag är även pappa till en fjärde arbetargeneration 
som varit verksamma i ca 10 år på arbetsmarknaden. 
En arbetsmarknad som är långt mycket tuffare och 
osäkrare än på det tiden jag tog klivet från skola till 
yrkesliv. Att de ska kunna orka och hålla sig fysiskt 
friska till deras pension ser dyster ut. Tempot är 
mycket högre idag än när jag började arbeta som 
ung, samtidigt som anställningstryggheten är nästintill 
lika med noll. På detta tillkommer de miserabla 
pensionerna som väntar mig och mina barn, att få 
samma trygga och stadiga pension som mina 90 
åriga föräldrar har idag, kan man bara drömma om. 
Men arbetsvillkor och försörjning spelar ingen roll om 
vi (människan) fortsätter att fördärva vår jord. 
Egentligen är detta som väger tyngst i mitt politiska 
arbete, lokalt som regionalt, att verka för ett förändrat 
samhälle som kan överleva de kommande 
klimatförändringarna och motverka/mildra de skador 
vi nu åsamkar jorden. När jag tänker på mina 
barnbarns (de är i skolåldern) framtidsutsikter 
kommer paniken… 
Ja, detta är min motor i mitt engagemang och jag vill 
mycket gärna fortsätta arbeta för vårt partis politik 
inom regionen, så att vi har något att lämna över till 
kommande generationer. 

 

Maj-Viol Axelius-
Thostrup 
71 år 
Rimforsa 
Vänsterpartiet Kinda 
Biträdande rektor senaste 
anställning, nu egen firma 
hantverk och kursverksamhet 
Lärarförbundet 

 
Kandiderar till riksdag och 
regionfullmäktige 

Jag är intresserad av allt som rör välfärden: skola, 
omsorg och kommunikationer.  
Förskola Skola Alla måste hjälpas åt betala för en bra 
välfärd. Vi har ett stort behov av förskollärare, lärare. 
Många utbildade söker sig ifrån dessa arbeten, därför 
måste arbetsförhållandena förbättras men även löner 
och status öka. Jag tycker att villkoren för skola 
omsorg försämras år från år och vill driva 
nödvändigheten av att dessa områden måste få 
utökad finansiering från staten, samt att 
marknadsskolan skrotas. Att skolan blir mer och mer 
segregerad på grund av friskolornas etablering är 
djupt oroande. Kommunerna sparar år från år på 
dessa områden och därför är jag öppen för en statlig 
skolpeng som ska användas till förskola skola. 
Därutöver bör det finnas extra pengar att tillgå för 
elever med särskilda behov. 
Den nära vården försvinner på mindre orter som 
tidigare har haft tillgång till 
distriktssköterskemottagning vilket försvårar för 
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speciellt de äldre som tvingas att uppsöka vårdcentral 
antingen med buss, färdtjänst eller med hjälp av 
anhörig som i många fall måste ta ledigt. Centralt 
placerade äldreboende minskar möjligheten till 
kontakt med de vänner som finns kvar, men som får 
för lång resväg för att kunna hälsa på. Hälsoprogram 
för att stödja en friskare befolkning är viktiga och att 
den uppsökande verksamheten som t.ex i Danmark 
där sköterskor söker upp äldre som inte har 
vårdboende och går igenom deras situation. 
Kommunikationer: Att kunna bo på landsbygden även 
i fortsättningen kräver goda kommunikationer och 
närhet till vård och skola. Satsningen på 
höghastighetståg gynnar bara de stora städerna som 
redan har en hyfsad restid. I dagens samhälle med 
Zoomkonferenser är avstånden inte lika viktiga. Vi 
behöver tätare buss- och tågturer till de mindre 
samhällena så att det fungerar att åka kollektivt även 
där. Att ha vissa turer med flera tågstopp kan göra 
landsbygden mer attraktiv för fast boende 

 

Karl Bergendahl 
Ålder: 31 
Kön jag identifierar mig som: 
Man 
Bostadsort: Norrköping 
Partiförening: Norrköping 
Nuvarande anställning, 
alternativt senaste anställning: 
Behandlingssekreterare, HVB-
hem 
Facklig tillhörighet: 
Akademikerförbundet SSR 

 
Kandiderar till riksdag och 
regionfullmäktige  

 
 
 

De två huvudsakliga områdena inom både 
regionalpolitiken och politik på riksdagsnivå som 
intresserar mig kan i korthet förklaras med orden: 
jämlikhet och hållbarhet. 
Jag ämnar alltså arbeta för att stoppa de kapitalistiska 
experiment som förstör och inskränker vanliga 
människors liv. För att vi alls ska kunna prata om en 
faktisk frihet behöver vi kollektivt förstå behovet av 
både jämlikhet och hållbarhet. För att dessa två ord 
ska få egentlig mening behöver den besatthet som är 
vinst försvinna från allt vad välfärd heter. Människan 
måste således alltid gå före vinstintresset i välfärden! 
Privatiseringar, nedskärningar, urholkning, hyvling, 
gig-ekonomi och höga arvoden är frågor som mer 
konkret exemplifierar mina hjärtefrågor.  
Vi vet att resurserna på denna jord inte är oändliga. 
Det är därför dags att vi ansvarsfullt och med stor 
passion agerar därefter – vilket är något jag tänker 
göra. 

 

Amy Berglund 
Ålder: 22 
Kön jag identifierar mig som: 
Kvinna  
Bostadsort: Linköping 
Partiförening: Linköping 
Nuvarande anställning, 
alternativt senaste anställning: 
Kundtjänstarbetare 
Facklig tillhörighet: 
 
Kandiderar till riksdag och 
regionfullmäktige 
 
 
 
 

Det som fick mig att bli politiskt engagerad var min 
vilja att se ett jämlikt och jämställt samhälle, och att 
alla ska ha samma möjligheter oavsett vem man är 
eller var man kommer ifrån. Men den fråga jag mest 
är insatt i är feminismen, då jag ser behovet för den i 
både mitt egna vardagsliv ända till en global nivå. Just 
min feministiska syn gör att jag är intresserad av 
vården, mycket från sjukvårdsarbetarnas perspektiv. 
Jag vill jobba för att kvinnor ska ha trygghet både i det 
privata och i arbetslivet. Även klimat är något som 
engagerar mig och utveckla samhället till ett utan 
negativ klimatpåverkan. Hur vi kan få det så 
koldioxidneutralt som möjligt, men samtidigt ha både 
fungerande städer och landsbygd är en fråga som 
intresserar mig mycket. Där kommer även 
kollektivtrafiksfrågorna in då det är en viktig del av 
det, då jag även bott på landet och vet hur svårt det 
kan vara att åka kollektivt. 

 

Maria Bergqvist 
Ålder:41 
Kön du identifierar sig som: 
Kvinna 
Bostadsort: Norrköping 
Partiförening: Norrköping 
Nuvarande anställning, 
alternativt senaste anställning: 
Skolkurator 
Facklig tillhörighet: 
Akademikerförbundet ssr 
 
Kandiderar till regionfullmäktige 
 

Jag arbetar som skolkurator och en fråga som 
engagerar mig är barns och ungas psykiska ohälsa. 
Det behövs snabbare vägar för kontakt med barn- och 
ungdomspsykiatrin liksom till vuxenpsykiatrin inom 
regionen. Idag kan unga med ätstörning eller 
depression vänta i månader på en första tid hos bup, 
det är inte acceptabelt.  
Därför är en tillgänglig och jämlik vård för alla, inte 
bara dem som har råd att betala, en hjärtefråga för 
mig inom regionpolitiken.  
Jag är ordförande för East Pride och naturligtvis är 
hbtqi-frågor viktigt för mig. Fortfarande behandlas 
hbtqi-personer ojämlikt inom vården och det behövs 
fortsatta utbildningsinsatser för att motverka 
diskriminering. Särskilt behövs kunskapsnivån höjas 



4 

gällande transpersoner och transvården måste få mer 
resurser att kunna möta det höga trycket. Idag avvisar 
regionen egenremisser pga det höga trycket från 
vårdsökande med könsdysfori. Det vill jag arbeta för 
att förändra. 
En sista viktig fråga, eller snarare en förutsättning för 
alla andra frågor, är miljön. Östergötland måste kunna 
erbjuda en kollektivtrafik värd namnet. Idag är många 
orter helt otillgängliga för boende eller arbete för den 
som inte har bil och många busslinjer har dragits in de 
senaste åren. Det är att gå åt fel håll. Vänsterpartiet 
måste finnas i framkant när det kommer till att utöka 
kollektivtrafiken och göra den gratis. Det vinner både 
människor och miljön på! 

 

Emil Broberg 
Ålder: 45 
Kön jag identifierar mig som: 
Man 
Bostadsort: Linköping 
Partiförening: Linköping 
Nuvarande anställning, 
alternativt senaste anställning: 
saknar anställning, innehar 
förtroendeuppdrag som 
Gruppledare i regionen 
Facklig tillhörighet: nej 

 
Kandiderar till riksdag och 
regionfullmäktige 

Sjukvården behöver mer resurser och mindre 
privatiseringar. Personalen behöver bli fler och 
arbetsvillkoren bättre. Kollektivtrafiken måste byggas 
ut och bli billigare. Klimatfrågorna måste prioriteras på 
den politiska dagordningen. Allt detta var uppenbart 
redan innan pandemin men nu måste det vara högsta 
prioritet att lösa dessa frågor. Det är därför som jag 
kandiderar till att representera Vänsterpartiet som 
förstanamn på regionlistan. 
Jag möter inte bara sjukvården genom mina 
förtroendeuppdrag. Med en fru som arbetar som 
barnmorska och två barn med betydande behov av 
sjukvårdens stöd är det mycket tydligt att det behövs 
mer Vänsterpolitik i regionpolitiken. Idag slits 
personalen ut och patienter med stora behov får 
vänta allt för länge på sin sjukvård eller det stöd de 
behöver. Här finns det inte någon annan politisk kraft 
än Vänsterpartiet som ambitionen att rätta till 
problemen. När de andra partierna vill spara resurser 
måste vi kräva mer! 
Sverige är ett land som av många ses som ett 
föredöme när det gäller jämställdheten. Dock pågår 
en intensiv kampanj från konservativa och rasistiska 
krafter i Sverige och i omvärlden för att pressa tillbaka 
kvinnors rättigheter. Genom mitt engagemang och 
uppdrag på internationell nivå inom 
jämställdhetsarbetet har jag sett hur detta sker. 
Kampen för jämställdhet måste föras på alla nivåer 
både i och utanför de parlamentariska församlingarna. 
För vi kan aldrig vara nöjda förrän vårt samhälle är 
helt jämställt. Inget annat duger. 
Regionen har begränsade möjligheter att påverka den 
övergripande klimatpolitiken. Men detta är inte en 
ursäkt för att regionen inte ska prioritera 
klimatomställningen. Alla regionens delar måste 
minimera sin klimatpåverkan. Genom att främja 
regionalt företagande vid upphandlingar stärker vi den 
lokala arbetsmarknaden och bidrar till den regionala 
omställningen. 
Detta och mycket mer ser jag att vi i Vänsterpartiet 
kan prioritera och arbeta med den kommande 
mandatperioden och det arbetet vill jag vara en del 
av. 

 

 Olof Carlstein 
Ålder: 35 
Kön jag identifierar mig som: 
Man 
Bostadsort: Norrköping 
Partiförening: Norrköping 
Nuvarande anställning, 
alternativt senaste anställning: 
IT-tekniker 
Facklig tillhörighet: SEKO 
 
Kandiderar till riksdag och 
regionfullmäktige 
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 Stefan Carlsson 
Bostadsort: Finspång 
Partiförening: Finspång 
Kandiderar till riksdag 

 

 

Carolin Dasander 
Ålder: 35 
Kön jag identifierar mig som: 
Kvinna 
Bostadsort: Norrköping 
Partiförening: Norrköping  
Nuvarande anställning, 
alternativt senaste anställning: 
Statstjänsteman på statlig 
myndighet 
Facklig tillhörighet: SACO 

 
Kandiderar till riksdag och 
regionfullmäktige 

Jag är 35-årig småbarnsförälder och samhällsvetare 
som brinner för att skapa rättvisa, jämställdhet och ett 
tryggare samhälle där alla människor, oavsett 
resurser och ursprung, ska få del av 
välfärdssamhällets resurser. Sverige är ett av de 
rikaste länderna i världen och jag anser att alla vi som 
bor här ska ha rätt till ett värdigt liv och att få leva i 
trygghet och med god framtidstro. Jag vill se ett 
Sverige med ökat civilkurage där vi alla månar om 
varandra och sträcker ut en hjälpande hand även till 
människor vi inte känner. Vi har alla ansvar för att ta 
hand om och se efter våra medmänniskor, även när 
det inte råder Coronapandemi och rekommenderad 
isolering.  
Det är alltför många människor som ständigt befinner 
sig i en pandemi bestående av våld, rasism, 
utanförskap och isolering. Det här ska vi inte tolerera! 
Det får var slut på tystnadskulturen, vi måste göra 
våra röster hörda, välja att se varandra och att stå 
upp emot orättvisor, våld och misär som förgör och 
bryter ner människor i dagens Sverige. Det är dags 
att vi alla hjälps åt att skapa ett mer solidariskt 
samhälle där alla som bor här känner sig välkomna 
och inkluderade. Mina hjärtefrågor är följande:  

1. Våld i nära relation, brottsofferperspektiv  
2. Barns trygghet och rättigheter 
3. Ökat civilkurage vid olyckor, ofrivillig ensamhet 
och psykisk ohälsa 

 

Jessica Eek 
Ålder: 40 
Kön jag identifierar mig som: 
Kvinna 
Bostadsort: 
Björkeberg/Linköping 
Partiförening: Linköping 
Nuvarande anställning, 
alternativt senaste anställning: 
Intensivvårdssjuksköterska, IVA 
US, Linköping 
Facklig tillhörighet: 
Vårdförbundet 
 
Kandiderar till riksdag och 
regionfullmäktige 

Jag heter Jessica, jag är 40 år gammal och jag 
kandiderar till både region- och riksdagslistan. Sedan 
2014 har jag varit förtroendevald för Vänsterpartiet i 
kommun och region. Under de åren har jag försökt att 
genom motioner, interpellationer och utspel driva en 
politik som gör skillnad i människors liv. Mitt mål har 
varit att alla frågor som Vänsterpartiet driver ska vara 
socialistiska, feministiska och driva på utvecklingen 
för ekologisk hållbarhet. 
Under de senaste åren har jag varit arvoderad på 50 
procent. Det har varit en enorm ynnest att få den tiden 
och möjligheten att verkligen fördjupa sig i frågor och 
få prata politik med otroligt många människor och 
organisationer.  
Den tid som inte går till politik så har jag arbetat som 
sjuksköterska. Utifrån den rollen möter jag andra 
människor och för andra samtal. Jag vet hur svårt det 
är att hålla vårdplatser öppna och ge god vård, när 
personalen inte finns att tillgå. Att ha tillgång till god 
och jämlik vård är den fråga jag brinner allra mest för. 
Fler måste vilja arbeta i vården, det kräver 
investeringar i lön och arbetstidsmodeller. Det är en 
fråga som både region och riksdag måste engagera 
sig i. Vi måste våga satsa pengar på vården och 
satsningarna måste i högre utsträckning komma från 
staten. 
Vården har, som många andra verksamheter, en stor 
och viktig uppgift i klimatomställningen. Där tror jag att 
fler vårdutbildade behövs i politiken för att upplysa om 
hur det faktiskt ser ut och hur mycket som går att 
göra, bara politiken vill.  
Jag tror att jag kan göra skillnad för en mer 
socialistisk, feministisk och ekologisk politik.  
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Maja Engström 
Ålder: 36 
Kön jag identifierar mig som: 
Kvinna 
Bostadsort: Norrköping 
Partiförening: Norrköping 
Nuvarande anställning, 
alternativt senaste anställning: 
Digital kommunikatör i 
civilsamhället 
Facklig tillhörighet: Unionen 

 
Kandiderar till regionfullmäktige 

Jag fick mitt feministiska uppvaknande som nioåring 
och sen dess har det genomsyrat min syn på världen. 
I sena tonåren drabbades jag av ätstörningar som jag 
är helt frisk ifrån sen flera år tillbaka. Att i dag kunna 
arbeta med att öka kunskapen om ätstörningar, men 
också att få vara ett stöd för andra som i dag är 
drabbade eller lever nära någon som är drabbad gör 
att alla de år jag själv var sjuk inte var ”bortkastade” 
år. Jag har kunskap som inte går att läsa sig till och 
som jag har användning av varje dag i mitt jobb, mina 
erfarenheter kan göra skillnad för andra och för 
samhället i stort. Jag tror på organisering och att vi 
tillsammans kan skapa förändring. De frågor som 
ligger mig närmast är psykisk hälsa och ohälsa. Det 
är ett stort område och ligger på många nivåer. Men, 
psykiatrin i allmänhet och ätstörningsvården i 
synnerhet, av förklarliga skäl, är de område som 
ligger mig allra närmas. Jag vill se bättre och enklare 
vägar in för att få hjälp och stöd i tid oavsett 
problematik, både som ung och vuxen. Ökad kunskap 
om psykisk ohälsa generellt på andra vårdnivåer än 
psykiatrin ser jag i min arbetsvardag är nödvändigt. 
Men även hbtq+- personers rättigheter och hälsa 
ligger nära. Omställningen till Nära vård i 
Östergötland (och hela landet) ser jag som positiv, att 
vård ska finnas när en behöver den och att en möts 
av rätt kompetens, någon som lyssnar och ser hela 
personen och inte bara en diagnos är viktigt i mötet.  
Utbildningsmässigt är har jag en fil.kand i samhälls-
och kulturanalys och arbetar som digital 
kommunikator i ideell organisation med 
ätstörningsfrågor på riksplanet samt på lokalplanet 
som verksamhetsledare. 

 

Agneta Eriksson 
Ålder: 75 år 
Kön jag identifierar mig som: 
Kvinna 
Bostadsort: Linköping 
Partiförening: Linköping 
Nuvarande anställning, 
alternativt senaste anställning: 
Pensionär, slutade som 
verksamhetsledare/projektledare 
Winnet Kronoberg, 2011 
Facklig tillhörighet: Ingen, är ju 
pensionär, tidigare 
Akademikerförbundet SSR 
 
Kandiderar till regionfullmäktige 

I alla uppdrag har jag drivit jämställdhetsfrågor. 
Utanför politiken var jag under 10 år ordförande i 
Winnet Kronoberg, ett av Sveriges på den tiden över 
100 resurscentrum för kvinnor, där jag slutade som 
verksamhetsledare och drev flera projekt finansierade 
av Tillväxtverket, EU och landstinget Kronoberg. 
Winnets uppdrag är att verka för kvinnors ekonomiska 
egenmakt och att kvinnors önskemål för utveckling av 
arbetsmarknaden, näringslivet och företagande ska 
respekteras, genom att 50% av de utvecklingsmedel 
som samhället ställer till förfogande ska komma 
kvinnor till del. Idag är fördelningen ungefär 20% till 
kvinnor och 80% till män. I Region Östergötland vill 
jag medverka till att fördelningen blir 50% till kvinnor 
och 50% till män. Når vi dit får vi på sikt en 
arbetsmarknad som tilltalar både kvinnor och män. 
Dessutom kommer arbetsmarknaden att utvecklas på 
ett för miljön och landsbygden bra sätt. En varierande 
kulturverksamhet är viktig för människors kreativitet. 
Andra viktiga frågor i Region Östergötland är, 
självklart, mindre privat verksamhet, avskaffa 
nätläkarna till förmån för 1177, se till att 
forskningsresultat kommer medborgarna till del, 
sjukvård med hög kvalitet, öka kollektivtrafiken, öka 
miljöinsatserna, 

 

Martin Forsman 
Ålder: 39  
Kön jag identifierar mig som: 
Man 
Bostadsort: Linköping 
Partiförening: Linköping 
Nuvarande anställning, 
alternativt senaste anställning: 
Brevbärare i Post Nord. 
Facklig tillhörighet: SEKO 

 
Kandiderar till riksdag och 
regionfullmäktige 

Tre frågor som engagerar mig i Region/Rikspolitiken: 
* Narkotikapolitiken - måste bli humanare än idag 
med avkriminalisering av bruk som ett viktigt första 
steg. Fokus på att hjälpa missbrukare snarare än som 
idag att jaga brukare. 
* Kollektivtrafiken - bör göras avgiftsfri eller 
åtminstone mycket billigare. Stopp för illa planerade 
nedläggningar av linjer på landsbygden. 
* Arbetsrätten - efter arbetsgivarnas seger i LAS-
frågan så måste fokus läggas på att kräva stärkt 
trygghet på arbetsmarknaden kommande 
mandatperiod. 
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 Ingvar Frid 
Ålder: 71 år  
Kön: Man 
Bostadsort: Vadstena 
Partiförening: Vadstena 
Anställning: 1969-1978 
installationselektriker, 1978-
1989 industrielektriker, 1990-
2015 yrkeslärare på 
elprogrammet, idag är jag 
pensionär. 
Facklig tillhörighet: 
Elektrikerförbundet, 
Fabriksarbetareförbundet och 
Lärarförbundet. Jag var en aktiv 
medlem i Farbiks där jag satt i 
klubbstyrelsen under 9 år (vice 
ordf. under många år). 
 
Kandiderar till regionfullmäktige 
 

Jag började min ”politiska bana” 1971 i den 
antiimperialistiska rörelsen. 1972 gick jag med i 
KFML/SKP där jag var aktiv i 15 år. Jag satt i 
Vadstena Kommunfullmäktige under två 
mandatperioder och i fackklubbens styrelse på 
Plastbolaget. Från 2010 har jag arbetat i 
Vänsterpartiet. 2014 blev jag medlem och har sedan 
dess varit partiföreningens ordförande. 
De regionpolitiska frågor som engagerar mig mest är 
kollektivtrafiken, landsbygds- och kulturfrågor. 

 Åselill Gighorn 
Ålder: 39 
Kön jag identifierar mig som: 
Kvinna 
Bostadsort: Kisa 
Partiförening: Kinda-Ydre 
Nuvarande anställning, 
alternativt senaste anställning: 
Undersköterska Kinda Kommun, 
Tillfälligt föräldraledig. 
Facklig tillhörighet: 
Fackförbundet kommunal 

 
Kandiderar till riksdag och 
regionfullmäktige 

Mina topp tre "hjärtefrågor" är:  
* Bra och jämlik vård och omsorg med fokus på bra 
arbetsmiljö, bra lön och goda arbetsförhållanden. 
Yrkesval ska inte bli en klassfråga eller kvinnofälla ej 
heller ska det tummas på kvalitén av svensk vård och 
omsorg. 
* Utveckla lokaltrafiken. Hur ska klimatmålen kunna 
nås om vi inte ser till att utveckla det lokala trafiknätet 
av bussar drivna av förnybar energi och tågtrafiken? 
Landsbygden är beroende av fungerande 
transportmedel, då måste vi också kunna erbjuda 
goda förbindelser till landsbygden för att kunna nå 
våra klimatmål. 
* Barn och ungdom. Vi måste tänka långsiktigt och 
förebyggande när det gäller våra barn och ungdomar. 
För att minska våld och gängkriminalitet är inte högre 
och hårdare straff en långsiktig och god lösning. 
Förebyggande åtgärder som får ta tid och satsningar 
på förskola, skola, ungdomsmottagningar och 
fritidsverksamheter är den väg vi måste gå. 

 

Lilibet Gustafsson 
Ålder: 56 år 
Kön jag identifierar mig som: 
kvinna 
Bostadsort: Finspång 
Partiförening: Finspång 
Nuvarande anställning: behörig 
SFI-lärare på vuxenutbildningen 
i Finspång  
Facklig tillhörighet: Lärarnas 
riksförbund  
 
Kandiderar till riksdag och 
regionfullmäktige 

Till vardags är jag SFI-lärare på vuxenutbildningen i 
Finspång. En fråga jag är starkt intresserad av, är 
integration i bred bemärkelse. Hur kan politiken 
arbeta för att människor i utanförskap ska hitta sin 
plats i samhället? Sysselsättning, 
kompetensförsörjning och arbetsmarknad är något 
som jag dagligen hanterar på jobbet som SFI-lärare, 
och det är också regionalpolitiska områden jag gärna 
skulle fördjupa mig i. Matchning, validering och 
utbildning är viktiga verktyg i det integrationsarbete 
som inkluderar både svenskfödda och utlandsfödda.  
Även kultur är en viktig fråga för mig. Kultur stärker 
folkhälsan, och barn och unga behöver regelbundet få 
tillgång till olika typer av kultur - både för att stärka sin 
psykiska hälsa och för att få en chans att utveckla sin 
identitet och sitt eget skapande. Vi skulle alla må bra 
av mer kultur i våra liv, tror jag. Regionen skulle 
kunna öka den psykiska hälsan hos östgötarna 
genom kultursatsningar. 
Jag har inga parlamentariska uppdrag i Finspångs 
kommunpolitik - uppdraget som 
partiföreningsordförande i en mellanstor, växande 
partiförening ger mig tillräckligt att göra ändå. Så det 
är enbart i regionpolitiken jag önskar arbeta 
parlamentariskt. 
Som utbildad jourkvinna är jag också ständigt aktiv 
mot mäns våld mot kvinnor, i alla de olika former det 
våldet kommer. Jag är även utbildad i Vänsterpartiets 
internfeminism och driver fortfarande 
internfeministiska frågor på olika sätt. Den interna 
demokratin i en grupp är viktig för mig, inte minst hur 
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vi tillsammans tar beslut. Det är väl egentligen det 
som är essensen i en demokrati - att vi ska vara 
överens om hur vi tar beslut, när vi tycker olika. 
 

 

Anna Hellerstedt 
Ålder: 56 år 
Kön: kvinna 
Bostadsort: Finspång 
Partiförening: Finspång 
Nuvarande anställning: lärare 
Facklig tillhörighet: Lärarnas 
Riksförbund 
 
Kandiderar till regionfullmäktige 
 
 
 
 
 
 
 

Jag har varit en del av vänsterpartiet i hela mitt vuxna 
liv och har genom åren haft uppdrag i fullmäktige, 
styrelsen, sociala myndighetsnämnden m m i 
Finspång.  
Jag arbetar som lärare och författare och engagerar 
mig bl a i Finspång mot rasism, Föreningen 
Doverstorps flyktingläger, Föreningen Liberia Dujar 
och Ryttarkamraterna i Finspång  
Utbildning, integration och kultur är de områden inom 
regionspolitiken som engagerar mig mest.  

 

 

Daniel Hermansson 
Ålder:49  
Kön jag identifierar mig som: 
Man  
Bostadsort: Skänninge  
Partiförening: Mjölby  
Nuvarande anställning, 
alternativt senaste anställning: 
Trafikledare Östgötatrafiken 
samt Ordförande Vision Navet  
Facklig tillhörighet: Vision  
 
Kandiderar till riksdag och 
regionfullmäktige 

 

Jag är relativt ny inom partiet men har arbetat hårt 
politiskt i min roll i facket. Jag var en av de första som 
började uppmärksamma behovet av 
personalövertagande i offentliga upphandlingar där 
jag till sist fick fantastisk hjälp av Jonas som lyckades 
få större uppmärksamhet för denna fråga och driva 
igenom en förändring vilket jag alltid kommer att vara 
tacksam för. Mina hjärtefrågor ligger som ni nog 
förstår främst inom den arbetsmiljö vi alla verkar i 
dagligen. Det är med stor sorg och med än större oro 
som jag ser hur våra rättigheter och vår trygghet 
monteras ner bit för bit av arbetsgivarrörelsen och 
dess starka lobbygrupp i Riksdagen. Det första jag 
skulle vilja arbeta med är att återupprätta det 
anställningsskydd som jag med oro har sett vattnats 
ur de senaste åren. Att vi som arbetare ska kunna 
känna oss trygga i vår anställning är en viktig del i vår 
grundtrygghet som jag vill få tillbaka. Vi ska inte 
behöva oroa oss för att förlora hem och det vi kämpat 
för bara för att arbetsgivaren vill spara pengar.  
Som far till en fantastisk dotter med 
multifunktionsförhinder känner jag även att de 
senaste årens nedmontering av LSS har drabbat en 
grupp av individer som redan har svårt att få sin röst 
höjd. Jag vill återupprätta kvalitén och grundtanken 
om allas rätt till livskvalité så att dessa personer får 
det stöd och trygghet de behöver för att även de ska 
kunna leva ett gott liv. Även om jag genom erfarenhet 
har min styrka inom arbetsmarknadsfrågor samt inom 
LSS så känner jag även att jag skulle vilja lyfta och 
driva frågan om höjd lägstanivå för våra pensionärer 
samt återställa sjukförsäkringen till den kvalité som 
dessa en gång hade.  

 

Tobias Holmberg 
Ålder: 28 
Kön jag identifierar mig som: 
Man 
Bostadsort: Norrköping 
Partiförening: Norrköping 
Nuvarande anställning, 
alternativt senaste anställning: 
Politisk sekreterare / 
Frilansande producent 
Facklig tillhörighet: Vision 
 
Kandiderar till riksdag och 
regionfullmäktige 
 

Anledningen att jag ens började engagera mig 
politiskt redan när jag var superliten är min mamma. 
Hon var ingen politiker. Hon röstade inte ens alltid. 
Hon var ensamstående till tre ungar i periferin av 
brukssamhället Skärblacka och arbetade större delen 
av sitt liv i skolkök. Som ett barn med 
funktionsnedsättning och personlig assistans började 
jag märka samhällets orättvisor omkring mig: att jag 
inte kom in i skolan, att jag inte fick välja vem som var 
min assistent. Det var då jag insåg att det är helt 
avgörande att bygga ett starkt välfärdssamhälle. Det 
var 7-årige Tobias mamma som uppmuntrade mig, 
och som visade att det var möjligt att förändra.  
Nu hoppas jag att få Vänsterpartiet Östergötlands 
förtroende att toppa riksdagslistan. För jag tror det 
behövs personer i riksdagen vars liv – och själva 
möjligheten att leva – är intimt kopplade till besluten 
som fattas i riksdagen. De som ska hantera 
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framtidens kriser måste vara de som drabbas hårdast 
av kriserna. 
Jag har en gedigen bakgrund inom 
funktionsrättsrörelsen. Det är den ideologiska kärnan i 
den kampen som utgör min politiska grund, en 
omfördelning av makten i samhället för alla. Det är 
med den övertygelsen jag är ute på gatorna med East 
Pride eller deltar i blockader mot inhumana 
utvisningar. Det var övertygelsen när jag och mina 
kollegor förhandlade fram en arbetstidsförkortning till 
sex timmars arbetsdag. Det är min övertygelse när 
jag rullar in i riksdagen som den första personen i 
behov av personlig assistans någonsin. 

 

Carl Ingemarsson 
Ålder: 38 år 
Kön jag identifierar mig som: 
Man 
Bostadsort: Rejmyre 
Partiförening: Finspång 
Nuvarande anställning, 
alternativt senaste anställning: 
Underkonsult på 
Veoneer/Arriver i Linköping, 
Driver min egen firma 
Facklig tillhörighet: Ingen 
 
Kandiderar till regionfullmäktige 

 

Jag bor i Rejmyre i norra Östergötland med fru och tre 
barn. Rejmyre har knappt 1000 innevånare och ligger 
mitt i skogen, med långa avstånd till närmsta större 
ort. Det är säkert därför jag börjat intressera mig mer 
för allt som rör landsbygdens utveckling. En högst 
aktuell fråga är kollektivtrafikens fortsatta utveckling. 
Med ökade drivmedelspriser och för att möta 
klimatkrisen är en utbyggd kollektivtrafik, framförallt 
på landsbygden, oerhört viktig. Det lär otvetydigt bli 
fler som måste välja bort bilen av ekonomiska skäl 
och vad har då de på landsbygden för alternativ annat 
än en väl utbyggd kollektivtrafik. I stan kan man 
kanske ta cykeln eller nyttja den kollektivtrafik som 
finns. Även fast denna säkert också behöver tillskott 
för att möta framtidens behov behöver landsbygdens 
kollektivtrafik prioriteras. Här måste de senaste årens 
nedskärningar bytas mot satsningar. En annan viktig 
fråga är likvärdighet i sjukvården. Östergötlands 
sjukvård måste få mer resurser. Också här måste 
neddragningar bytas mot satsningar. Speciell viktig är 
situationen med vårdskulden efter dessa år med 
pandemi, med inställda operationer och så vidare. Det 
är viktigt att resurser finns för att ta itu med denna 
väldigt prekära situation. Det är också viktigt att 
personalen klarar av det, men bättre villkor och fler 
kollegor. 

 

 Tarek Jalbot 
Ålder: 27 
Kön jag identifierar mig som: 
Man 
Bostadsort: Finspång 
Partiförening: Finspång 
Nuvarande anställning, 
alternativt senaste anställning: 
Vårdbiträde  
Facklig tillhörighet: Kommunal 
 
Kandiderar till regionfullmäktige 

 

 

Lars Johansson 
Ålder: 43 
Kön jag identifierar mig som: 
Man 
Bostadsort: Linköping 
Partiförening: Linköping 
Nuvarande anställning, 
alternativt senaste anställning: 
CGI 
Facklig tillhörighet: Unionen 
 
Kandiderar till regionfullmäktige 

Bördig från Skåne och IT-konsult till yrket gick jag 
med i partiet 2012 och började aktivera mig inför valet 
2014, och ännu mer inför valet 2018. Sedan 2020 är 
jag nämndeman vid Förvaltningsrätten i Linköping. 
Tidigare har jag varit aktiv i en mängd olika ideella 
organisationer där jag velat ge tillbaks till dem som 
gett mig och andra av sitt engagemang. 
Viktigt för mig i regionpolitiken är att vi kämpar för 
jämlik och likvärdig välfärd, omsorg och service, 
gemensamt finansierad och fri från privat vinstintresse 
oavsett var i regionen en bor. 
Viktigt är också att vi tar hand om och värderar och 
utvecklar kompetensen och erfarenheten hos dem 
som förser oss med denna omsorg och service så att 
de vill och orkar fortsätta sitt viktiga arbete, och 
inspirerar fler att vilja bli deras kolleger. 
För att leva upp till våra klimatambitioner räcker det 
inte att alla byter sin fossilbil till en elbil, vi måste 
ändra våra resebeteenden. För att fler skall vilja och 
kunna ställa (eller till och med göra sig av med) bilen 
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måste vi ha en kollektivtrafik som fungerar för alla 
alltid, inte bara för att arbetspendla till, mellan eller 
inom regionens huvudorter. 

 

Melinda Kandel 
Ålder: 24 
Kön jag identifierar mig som: 
Kvinna 
Bostadsort: Norrköping 
Partiförening: Norrköping 
Nuvarande anställning, 
alternativt senaste anställning: 
Städare 
Facklig tillhörighet: Fastighets 
 
Kandiderar till riksdagen 

När jag gick i högstadiet föddes min vrede över 
sakernas tillstånd. På elevrådet lyssnade inte de 
vuxna, och en dag kunde lokaltidningen avslöja att 
skolans ägare har plockat ut över 10 miljoner i vinst— 
kort efter kommunens utförsäljning. De trånga, 
syrefattiga korridorerna, och oviljan att göra något åt 
saken, fick plötsligt sin förklaring: Några få hade ju 
berikat sig på vår bekostnad! 
Jag och några kamrater som fattat samma sak 
bildade ett eget, självständigt elevråd och manade 
våra klasskompisar att kräva sin rätt. Det lyckades 
ganska bra, så jag åkte vidare till andra skolor och 
gjorde samma sak där. Jag grundade även en 
regional avdelning, och satt snart på varenda stol i 
Elevernas Riksförbund. 
Att några få blev rika på vår bekostnad blev tydligare 
än någonsin när jag började jobba. Arbetskamraterna 
slet ut sina kroppar långt innan pension, och den lilla 
summan som kom den tjugofemte täckte knappt 
levnadsomkostnaderna. Men på en punkt var arbetet 
något helt annat och nytt: vi hade faktiskt makt. Skulle 
vi bara sluta jobba, skulle pengaflödet strypas. Så lätt 
kunde makten hamna hos oss. 
På den vägen hamnade jag mitt i arbetarrörelsen. I 40 
år har kapitalistklassen framgångsrikt splittrat och 
söndrat och skapat ett samhälle med djupa 
klassklyftor. Men med makten i en organiserad 
arbetarklass kan utvecklingen vändas.  
Vägen dit är dock lång, och där i ligger förändringar 
även i det rikspolitiska. Marknadskaoset måste bort, 
likaså den fruktansvärda anställningsformen Allmän 
visstid. Konflikträtten behöver stärkas, det behövs 
krafttag mot arbetslivskriminalitet, och mycket annat. 
Det var lite om mig och hur jag tänker! Jag fortsätter 
gärna uppvigla på jobbet, men kan även tänka mig att 
göra det i riksdagen. 

 Anita Källman 
Ålder: 67 år 
Kön jag identifierar mig som: 
Kvinna 
Bostadsort: Vadstena 
Partiförening: Vadstena 
Nuvarande anställning, 
alternativt senaste anställning: 
Demenssjuksköterska 
(pensionär sedan maj 2020) 
Facklig tillhörighet: 
Vårdförbundet 

 
Kandiderar till regionfullmäktige 

Det i särklass viktigaste för mig är en god och jämlik 
vård utan styrning från marknadskrafter och vinstjakt. 
Jag vill speciellt lyfta fram behovet av Geriatrisk vård. 
Personer som är äldre med multisjukdom kräver 
speciella insatser där en utbyggd Geriatrisk vård kan, 
förutom själva vården av patienter, utgöra ett 
kunskapscenter och bidra med kompetens till olika 
enheter. I detta sammanhang framkommer 
nödvändigheten med samverkan mellan olika 
vårdformer inom Regionen samt mellan Regionens 
vård och kommunens vård och omsorg. 
Som boende utanför storstadsregionen kan man inte 
undgå att drabbas av de dåliga allmänna 
kommunikationerna.  Där behövs väsensskilt andra 
satsningar idag om man menar allvar med att värna 
klimatet och landsbygden. 
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Marcus Levin 
Ålder: 32 
Kön jag identifierar mig som: 
Cisman 
Bostadsort: Vadstena 
Partiförening: Vänsterpartiet 
Vadstena 
Nuvarande anställning, 
alternativt senaste anställning: 
Leveransansvarig IT, Releasy 
Customer Management AB 
Facklig tillhörighet: Unionen 
 
Kandiderar till regionfullmäktige 

Jag är medlem i partiet sedan hösten 2018 men har 
varit vänster i hela mitt liv. Mitt nuvarande uppdrag är 
som styrelseledamot i distriktsstyrelsen i Östergötland 
samt sammankallande till vår Digital Arbetsgrupp. Jag 
har satt upp vår digitala plattform (molnet) och arbetar 
aktivt för att ge utbildning och stöd, som ska ge våra 
partiföreningar bättre förutsättningar att bedriva sin 
verksamhet.  
Mina hjärtefrågor är personlig integritet och att bygga 
hållbara digitala lösningar som inte förlitar sig på 
internationella storföretag.  
I regionen kommer jag se till att vara insatt i allt som 
har med digitala lösningar att göra. Med min kunskap 
kommer jag att kunna ifrågasätta leverantörerna och 
systemen med målet att säkerställa att de uppfyller 
våra politiska krav. Min bakgrund inom IT-leverans 
gör mig till en värdefull resurs i vårt snabbt 
digitaliserande samhälle.  
I och med att jag även bor på landsbygden så får jag 
varje dag leva med bristande kollektivtrafik, så jag 
kommer kunna ge viktiga insikter i hur det är att bo i 
vår region, utan bra möjligheter att resa billigt, smidigt 
och miljövänligt. 
Privat så bor jag på landsbygden utanför Vadstena 
med en sambo och två hundar. Mina intressen är 
musik, figur- och datorspel. Jag jobbar som 
leveransansvarig för den interna IT:n på ett 
Linköpingsbaserat kundtjänstföretag.  

 

Anders Lind 
Ålder: 72 
Kön jag identifierar mig som: 
Man 
Bostadsort: Kisa 
Partiförening: Kinda 
Nuvarande anställning, 
alternativt senaste anställning: 
Kommunchef senaste 
anställningen 
Facklig tillhörighet: Vision 
 
Kandiderar till riksdag och 
regionfullmäktige 

 

Jag bor på landet utanför Kisa tillsammans med min 
man Kittichai, som kommer från Thailand. Vi har känt 
varandra i 20 år. Vi odlar, fiskar till husbehov, har 
kindahöns. Jag har fyra vuxna barn och fyra 
barnbarn. Delägare i två mindre företag, ett som 
jobbar med sociala frågor och en specerihandel med 
inriktning på lokal produktion.  
Ordförande i PRO Kisa och aktiv på regionnivå. 
Ledamot i Linköpings stiftsfullmäktige och Kinda 
pastorats fullmäktige och kyrkoråd. 
Dessa tre politikområden prioriterar jag: 
KLIMATET, ställ om produktionen till fossilfritt. 
Industri, skogs och jordbruk, transporter, 
bostadsbyggande i samhällets tjänst. Levande 
landsbygd, öka självförsörjningsgraden, stöd 
småföretagande. Förändra livs och 
konsumtionsmönster både i staden och på landet. 
Vårt sätt att leva. Tid till familj, vänner, deltagande i 
samhällslivet, fritid. Kulturen som en självklar del av 
vardagen. De som förbrukar mest ska dra ner mest 
på det som slösar på våra gemensamma, ändliga 
resurser. Förskjut makten mellan arbete och kapital, 
mer makt till folket.  
Stärka och återta VÄLFÄRDEN i offentlig regi. 
Välfärden ska ha tillräckliga resurser för att 
kompensera för orättvisor, stärka den sociala och 
ekonomiska jämlikheten. Det gäller skola, hälso- och 
sjukvård, äldreomsorg etc. Rimliga löner och 
arbetsvillkor för välfärdsarbetarna. Tilltro till dem som 
jobbar. Slut på minutjakten, marknadsstyrningen. 
Bygg ut socialförsäkringar pensioner, sjuk och 
arbetslöshetsersättning. 
MÄNSKLIGA RÄTTIGHETER inskränks, är hotade. 
Solidaritet med utsatta människor här hemma och 
internationellt. Fokus på kvinnors rättigheter, 
feminism, antirasism, flyktingamnesti, fackliga 
rättigheter, hbtqi, äldre och funktionshindrades 
rättigheter. Mobilisera och stärk demokratin, det civila 
samhällets inflytande och deltagande i 
beslutsfattande. Tillsammans, gemensamt återtar vi 
initiativet där tryggheten är hotad. 
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Eva Lindblad 
Ålder: 75 
Kön jag identifierar mig som: 
Kvinna 
Bostadsort: Ulrika 
Partiförening: Linköping 
Nuvarande anställning, 
alternativt senaste anställning: 
Nu pensionär, tidigare anställd 
vid Linköpings universitet 
Facklig tillhörighet: 
Fackförbundet ST 
 
Kandiderar till regionfullmäktige 

Sedan ungefär 15 år är jag bosatt i Linköpings 
kommuns ”glesbygd”, utanför det lilla samhället 
Ulrika. Innan dess var min hemadress i kollektivhuset 
Stolplyckan under ett par decennier, så mina 
erfarenheter är från såväl stad som land. Från 15 
minuters cykeltur till jobbet blev det 50 km enkel resa 
med bil till jobbet, då busspendling var en omöjlighet. 
Att vara bosatt i en av Sveriges landsbygder ger ett 
intresse för regional utveckling, kollektivtrafik och 
villkoren som gäller offentlig och kommersiell service, 
inom alla områden. Lätt tillgänglig sjukvård, kultur, 
dagligvarubutik, bensinmack, utbildning på olika 
nivåer – det är bara något av allt det som stadsbor 
sällan behöver fundera över var det finns. 
Och vad fick mig att välja Vänsterpartiet för fyrtio år 
sedan? Svaret är feminism, Grupp 8 var den första 
förening jag gick med i när jag flyttade till Linköping 
1976.   

 

Nicklas Lundström 
Ålder: 41 
Kön jag identifierar mig som: 
Man 
Bostadsort: Norrköping 
Partiförening: Norrköping 
Nuvarande anställning, 
alternativt senaste anställning: 
Politisk sekreterare och 
Gruppledare för Vänsterpartiet 
Norrköping.  
Facklig tillhörighet: - 
 
Kandiderar till riksdagen 

För en ny, större och folkligare vänster! 
Jag heter Nicklas Lundström och är gruppledare för 
vänstern i Norrköping, samt partistyrelseledamot. 
Ursprungligen kommer jag från en by utanför 
Skellefteå men bor i Östergötland sen över 15 år. Jag 
älskar Norrköping och skulle verkligen vilja få 
kommunen på rätt köl igen efter det kommande valet 
som bör bli en succé för oss. Men självklart drar 
också rikspolitiken för den svenska välfärdsstaten 
behöver verkligen börja byggas upp igen efter 
årtionden av nyliberala experiment.  
Som riksdagsledamot skulle jag vilja haka på det jag 
ser som Jonas och Nooshis gemensamma projekt. 
Det handlar om att bygga en bredare och folkligare 
vänsterrörelse som verkligen får igenom sin politik. Vi 
kan inte längre bara försöka driva en vilsen 
socialdemokrati åt vänster. Istället behöver vi 
presentera och driva igenom konkret och 
verklighetsnära politik som gör skillnad gällande att 
bygga Sveriges välfärd starkare och minska 
klassklyftorna. Alla barn ska ha samma möjligheter i 
livet oavsett föräldrarnas inkomst och bakgrund. Så är 
det verkligen inte idag då ett barn som föds i det rika 
Lindö har mycket större frihet än ett som föds i det 
fattigare Hageby. 
När vi stoppade marknadshyrorna i somras eller 
budgetförhandlade förra mandatperioden så började 
vi visa att vi verkligen vill ha makt och kan 
åstadkomma förändring. Att som riksdagsledamot få 
vara med att omforma partiet till ett brett arbetarparti 
som långt fler kan identifiera sig med och rösta på 
vore spännande. Vi behöver en ny kaxig, radikal och 
folklig vänster som är ett möjligt alternativ vid 
valurnan för såväl industriarbetaren i bruksorten som 
undersköterskan i miljonprogrammet.  
Om jag skulle hamna i riksdagen så tror jag att jag 
skulle vara bra på långsiktig politisk strategi som 
kommunikation. Jag skulle kunna tänka mig att arbeta 
med såväl ekonomisk politik som infrastruktur, 
investeringar, arbetsmarknad, försvar, utrikespolitik 
eller äldreomsorg. 
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Jörgen Malmström 
Ålder:51 
Kön jag identifierar mig 
som:Man 
Bostadsort: Valdemarsvik 
Partiförening: Vänsterpartiet 
Valdemarsvik 
Nuvarande anställning, 
alternativt senaste anställning: 
Elektriker på K2A TRÄHUS AB 
Facklig tillhörighet: GS-FACKET 
 
Kandiderar till riksdagen 

Jag är gift och har en son på 8år. På fritiden gillar jag 
att fiska eller att åka på hockey. (Då gärna till 
Leksand) Jag spelar även nyårsrevy.  
Är även engagerade i det fackliga arbetet på jobbet 
där jag är ordförande i vår GS-klubb. Är även 
förhandlingsombud och skyddsombud. 
Mina hjärtefrågor inom politiken är vård, skola och 
omsorg. 
Har tidigare varit med i ett lokalt parti inom politiken i 
Valdemarsvik. Där var jag bla. vice ordförande i barn 
och utbildningsutskottet. Satt även med i KS och 
Kommunfullmäktige. 
 
En hjärtefråga är en levande landsbygd. 

 

 Elin Melander 
Bostadsort Norrköping 
Partiförening Norrköping 
Kandiderar till riksdag och 
regionfullmäktige  

 

 

Johan Norlund 
Ålder: 34 
Kön jag identifierar mig som: 
Man 
Bostadsort: Söderköping 
Partiförening: Söderköpings 
förening 
Nuvarande anställning, 
alternativt senaste anställning: 
Montör 
Facklig tillhörighet: Seko men 
ska byta till Metall 
 
Kandiderar till riksdagen och 
regionfullmäktige 

Jag är inte en normalt grundskolad politiker, jag har 
inte ett fint ordförråd som andra, men jag drivs väldigt 
starkt för att plocka ner politiken till folket, få ut den 
med ett språk som alla kan förstå och ta till sig av, det 
jag brinner för mest är välfärdsfrågor, bostäder, äldre 
och förnybar energi. Det genomsyrar mitt intresse på 
riksnivå, regionnivå och även i kommunnivå.  
Välfärden är något som måste vara starkt och finnas 
där för oss alla när vi behöver den, sjukvården och 
äldreomsorgen är två akuta områden vi måste rätta till 
innan det går helt åt skogen, mer personal, bättre 
villkor och högre löner är en bra start.  Det behövs 
byggas bra billiga hyresrätter i hela landet så folk kan 
flytta när det behövs, många städer tar hela 
förtätnings strategin lite för långt och behöver ställa 
om till att bygga ut nya områden, för att bevara de 
grönområden som finns i städer och inte bygga trånga 
områden. För de äldre behövs ett pensionssystem 
som ger en skälig pension för de som jobbat tungt 
hela livet, en äldreomsorg som ger det lilla extra, och 
sluta öka pensionsåldern, många har idag svårt att 
orka tills de fyller 65, så ska det inte vara!   Att satsa 
på solceller, vindkraft och annan förnybar energi ser 
jag som en självklarhet för att klara omställningen 
som samhället står inför, där måste det in mer pengar 
från statligt håll för att få igång byggandet ännu mer." 

 

Ricardo Olivares 
Ålder: 60 
Kön jag identifierar mig som: 
man 
Bostadsort: Norrköping 
Partiförening: Norrköping 
Nuvarande anställning, 
alternativt senaste anställning: 
ombudsman  
Facklig tillhörighet: Handels 
 
Kandiderar till regionfullmäktige 

Kultur, demokratifrågor och jämlikhet är frågor jag vill 
fortsätta driva i regionen. Jag har lång erfarenhet av 
politiskt och parlamentariskt arbete, alltid som 
fritidspolitiker. Regionens alla ansvarsområden är 
otroligt viktiga och avgörande för människors liv och 
vardag. Det är viktigt att arbeta med att föra ut dessa 
frågor till våra medborgare och hitta former för 
demokratiskt medborgarinflytande. Det finns många 
viktiga kulturfrågor att driva i regionen. Kultur och 
konst ska liksom ”regionen” finnas med människor 
hela vägen. Kulturen ska finnas i hela länet och alla 
invånare ska ha möjlighet att själva delta i 
kulturverksamheter eller uppleva professionell konst.  
Koalitionens styre i regionen måste förstås få ett slut! 
Det är en stor utmaning att medverka till att forma en 
ny politik som i ställer bygger på vänsterns 
värderingar och som skapar ett nytt förtroende hos 
medborgarna. Jag vill vara med och försöka stoppa 
den stora förändring som satts i rullning inom vården. 
Detta med vinstintressen till allt större privata företag. 
Min oro är stor att vi ska få ett A och B lag när det 
gäller tillgång till sjukvård, speciellt med privata 
vårdförsäkringar. Här är Vänsterpartiet en viktig röst 
som måste höras ännu högre. 
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Jag har lyft frågan om det kompensatoriska uppdraget 
som utbildningen och kulturen har, skolan har en 
direkt effekt och den påverkar människors kulturvanor 
och deltagande. Kulturkonsumtionen, och 
kulturtillgänglighet kommer inte att sudda ut 
klasseffekten men kan åtminstone ha en utjämnande 
effekt.  

 

Mona Olsson 
Ålder: 64 år 
Kön jag identifierar mig som: 
kvinna 
Bostadsort: Norrköping 
Partiförening: Norrköping 
Nuvarande anställning, 
alternativt senaste anställning: 
pensionär, tidigare 
Kommunalråd/Oppositionsråd 
Facklig tillhörighet: Unionen 
 
Kandiderar till riksdagen och 
regionfullmäktige 

Jag är statarungens dotter, så jag definierar mig starkt 
som arbetarklass och vill till varje pris bekämpa 
klassamhället. Om inte Vänsterpartiet lyfter 
klassklyftorna, vilka gör det då? Viktiga frågor för mig 
att driva är t ex en sjukvård för alla, inte bara de som 
råkar bo i närheten av US. Hela Östergötland måste 
inkluderas när vi fördelar resurserna. Även om 
tillgången till specialiserad vård utgår från noderna 
Norrköping, Linköping och Motala, så måste det 
också garanteras dem som bor i ex Valdemarsvik.  
Socialpolitiska frågor engagerar mig utifrån 
perspektivet alla människors lika värde. En värdig 
missbruksvård där både uppströms- och 
nedströmsarbete beaktas. Exempel på 
uppströmsarbete är att arbeta förebyggande med 
uppsökande verksamhet (ta tillbaka de gamla 
fältassistenterna!) Ta fram det gamla perspektivet 
med ABC-områden där bokstäverna står för Arbete, 
Bostad och Centrum. Många av våra 
bostadsområden motverkar integration. A och B är lätt 
att förstå. C – centrum, ett nav i bostadsområdet där 
all service finns; att aldrig överge de som lever i 
förorten!  
Vi behöver också en äldreomsorg som tar hänsyn till 
vilka vi är och det liv vi har levt. Kort sagt, fler resurser 
till välfärden! Och ge mig en möjlighet att plädera för 
vikten av en ekocidlag, så blir jag lycklig! Men det är 
det så många andra som gör desto bättre. I oktober 
publiceras en andra artikel som Jens Holm och jag 
mfl skrivit på temat. 

 

Sara Perlman 
Ålder: 47 år 
Kön: identifierar mig som kvinna 
Bostadsort: Norrköping 
Partiförening: Norrköpings  
Anställning: lärare i Norrköpings 
kommun, lågstadiet 
Facklig tillhörighet: 
Lärarförbundet 
 
Kandiderar till riksdagen och 
regionfullmäktige 

 

Jag heter Sara Perlman och jag kandiderar till 
Riksdags- och Regionlistorna.  
Jag är medlem i Norrköpings partiförening och blev 
aktiv inför valet 2018 då jag inom familjen fick 
erfarenhet av vad en välfungerande sjukvård betyder 
för både patienten och för de runt denne. Jag kände 
ett starkt behov av att hitta en kanal ut för behovet att 
utveckla och stärka det positiva i samhället samt 
förändra det som fungerar mindre väl. Jag hade en 
önskan om att hitta en stark kontext och en gedigen 
sammanhållning som jag kunde växa i som människa 
det var Vänsterpartiet som mött upp denna önskan 
med ledord som solidaritet, feminism och ekologi.  
Jag är nu vice ordförande i partiföreningen samt 
ledamot i DS Östergötland där interfeministiska frågor 
är högt på min agenda tillsammans med önskan att 
skapa både politiska och sociala mötesplatser för 
medlemmarna. Jag är även förtroendevald till 
Förvaltningsrätten i Linköping. 
Jag vill att region Östergötland utvecklas till en trygg 
plats för kvinnor att söka vård i oavsett skede i livet 
eller bostadsort. Från första besöket på 
ungdomsmottagningen via säker förlossningsvård 
som har tid för varje kvinna till kompetent vård i 
övergångsåldern. Jag vill att Östergötland ska vara en 
förebild inom denna fråga.  
Jag vill att kollektivtrafiken i region Östergötland ska 
vara tillgänglig för alla som behöver den. Närheten till 
buss och pendel, biljettpris och tider för avgångar är 
faktorer som påverkar människors livskvalitet och 
livsval. Att kunna välja bostadsort utifrån familjeliv, 
privatekonomi och intressen är det som utvecklar en 
levande region och då är det viktigt att bussen går.  
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Jag ser fram emot att arbeta med olika aspekter och 
frågor som utvecklar våra liv till en bättre, grönare och 
mer solidarisk plats i samhället.   

 

Marcus Posada 
Ålder: 32  
Kön du identifierar sig som: Man  
Bostadsort: Norrköping  
Partiförening: Norrköping  
Nuvarande anställning, 
alternativt senaste anställning: 
Kollektivtrafikutredare  
Facklig tillhörighet: Sveriges 
Ingenjörer 
 
Kandiderar till riksdagen och 
regionfullmäktige 

Jag har varit aktiv i partiföreningen i Norrköping sen 
jag flyttade hit, för ungefär sju år sen, och 
representerar partiet i kommunfullmäktige och 
samhällsplaneringsnämnden. Jag är från Lund, där 
jag tidigare var aktiv i partiföreningen och Vänsterns 
Studentförbund. Till vardags jobbar jag med 
kollektivtrafik och annan hållbar samhällsplanering.  
Jag hoppas få förtroendet att stå på våra listor till 
riksdagen och regionen. Vi måste ställa om till ett 
transportsystem som inte förstör vårt klimat och vår 
närmiljö och vi måste i grunden förändra den orättvisa 
och destruktiva bostadsmarknaden. 

 Rebecca Roxvret 
Ålder: 38 år 
Kön jag identifierar mig som: 
Kvinna 
Bostadsort: Borensberg 
Partiförening: Motala 
Nuvarande anställning, 
alternativt senaste anställning: 
IT-administratör / Politisk 
sekreterare 
Facklig tillhörighet: Vision 
 
Kandiderar till riksdagen och 
regionfullmäktige 

 

 

 Kerstin Sagström 
Ålder: 71 
Kön jag identifierar mig som: 
kvinna 
Bostadsort: Linköping 
Partiförening: Linköping 
Nuvarande anställning, 
alternativt senaste anställning: 
Specialpedagog i 
vuxenutbildningen och SFI-
lärare 
Facklig tillhörighet: 
Lärarförbundet 
 
Kandiderar till riksdagen och 
regionfullmäktige 

De tre områden som engagerar mig mest är klimat- 
och miljöfrågan omsorgsfrågor samt internationell 
solidaritet. De är övergripande för mig på alla nivåer, 
både lokalt regionalt och nationellt. Eftersom jag är 
med i styrgruppen för nationella klimat- och 
miljönätverket har jag skapat bra kontakter i den 
frågan från flera partiföreningar i landet. Dessutom 
god kontakt med våra riksdagspersoner i frågan Jens 
Holm och Elin Segerlind. Även ansvaret för distriktets 
klimatnätverk har gett mig en hel del kontakter men 
även kunskap. 

 Franco Sincic 
Bostadsort Mjölby 
Partiförening Mjölby 
 
Kandiderar till riksdagen och 
regionfullmäktige 

 

 

Mohamad ”Marty” 
Shueb Ahmed 
Ålder: 21 år 
Kön jag identifierar mig som: 
män 
Bostadsort: Kisa 
Partiförening: Kinda 
Nuvarande anställning, 
alternativt senaste anställning: 
Vårdbiträde LSS- 
Gruppbostad Kisa och 
nuvarande student med 
biomedicinska analytiker med 
inriktning laboration.  

Jag har aktivt varit mänsklighetens vän och en 
naturligt född aktivist för att bättre förbättra mitt 
samhälles liv. Jag tror att världen borde vara en bättre 
plats att leva tillsammans lika och lita på varandra. 
Varje liten hjälp räcker långt. 
Arbetsreform och skapa fler möjligheter. 
Den framgångsrika arbetsmarknadsintegrationen av 
flyktingar och andra migranter är avgörande för både 
de svenska samhällena och migranterna själva. 
Sverige har generösa välfärdssystem som är 
beroende av höga sysselsättningsnivåer. En snabb 
och framgångsrik övergång av invandrare till 
sysselsättning är nödvändig för att minska trycket på 
offentligt finansierade program. För flyktingarna själva 
främjar integration på arbetsmarknaden deras 
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Facklig tillhörighet: - 
 
Kandiderar till regionfullmäktige 

samhälleliga integration, språkförvärv och ökar i 
slutändan deras inkomster och välbefinnande. 
Utbildningsreform 
Som vi vet att vuxna människor inte kan utveckla nytt 
språk eftersom neuroplasticitet i allmänhet minskar 
när en person blir äldre, vilket innebär att hjärnan blir 
mindre kapabel att förändra sig själv som svar på 
upplevelser. Så vi måste reformera SFI -systemet och 
planera ett annat sätt att människor kan vara aktiva 
genom samhälle och arbete. 
Ungdomens psykiska hälsoutveckling 
Att växa psykisk ohälsa bland unga är en av den 
allvarligaste allmänheten i vårt land, särskilt unga 
människor, det är dags att vakna upp och förnya 
framgångsrika program som hjälper och behåller vår 
psykiska hälsa. Samt deras situation i skolan och 
deras senare övergång till arbete och försörjning för 
sig själva. Ytterligare ett viktigt ämne för projektet är 
förtidspensionering och pensionering på grund av 
psykisk hälsa bland unga vuxna 
 

 Eva Skoog 
Ålder: 73 
Kön jag identifierar mig som: 
kvinna 
Bostadsort: Vadstena 
Partiförening: Vadstena 
Nuvarande anställning, 
alternativt senaste anställning: 
Pensionär 
Facklig tillhörighet: – 
 
Kandiderar till regionfullmäktige 

 

 

 

Linda Snecker 
Ålder:38 
Kön jag identifierar mig som: 
kvinna 
Bostadsort: Norrköping 
Partiförening: Norrköping 
Nuvarande anställning, 
alternativt senaste anställning: 
administratör 
Facklig tillhörighet: ST 
 
Kandiderar till riksdagen och 
regionfullmäktige 

Jag är oerhört glad över att ha fått förtroendet att 
representera vänstern i Östergötland i riksdagen 
sedan 2014 och hoppas att få medlemmarnas 
förtroende. Jag är 38 år gammal, tjänstledig 
administratör vid Linköpings universitet och jag bor i 
Norrköping med min man och två barn som är 6 och 
11 år gamla. 
Det finns fler skäl till varför jag kandiderar igen, men 
det främsta är att jag inte känner mig klar med det 
arbete som jag dragit igång. 
Som ledamot i Justitieutskottet i riksdagen har jag har 
fått vara med att bygga partiets politik inom "lag och 
ordning", det är inte alltid enkelt när hela 
samhällsdebatten springer åt höger. Att ta striden för 
kvinnors rättigheter är grundläggande i mitt politiska 
DNA. Men partiet har en utmaning med att vi på ett 
tydligare sätt måste sätta brottsoffret i centrum. Jag 
skulle vilja vara med och arbeta fram fler och konkreta 
förslag för detta, både inom den organiserade 
brottsligheten och inte minst när det gäller mäns våld 
mot kvinnor.  
Men som parti måste vi också kunna lyfta fram fler 
frågor, vänstern har den bästa miljö- och 
klimatpolitiken som skulle stoppa den globala 
uppvärmningen, det är dags att tydligare visa att vi 
har lösningarna. 
Jag har varit medlem i många år i V Östergötland, 
som distriktsordförande, kassör och 
partistyrelseledamot, men också som 
kommunpolitiker i både Norrköping och Linköpings 
kommun, innan dess var jag engagerad i 
kårfullmäktige och VSF. All denna erfarenhet tar jag 
med mig i mitt riksdagsarbete.  
Att vara en del av vår rörelse har gett mig så mycket, 
och jag hoppas att få fortsätta att ge tillbaka för att 
skapa ett mer rättvist och jämlikt samhälle. Det är en 
stor förmån att få representera vårt feministiska och 



17 

fantastiska parti och det är tillsammans vi förändrar 
samhället! 

 

Jonas Söderlund 
Ålder: 33 
Kön jag identifierar mig som: 
Man 
Bostadsort: Söderköping 
Partiförening: Söderköping 
Nuvarande anställning, 
alternativt senaste anställning: 
Kundkommunikatör, Nodra 
Facklig tillhörighet: Vision 
 
Kandiderar till regionfullmäktige 

 

Jag är uppvuxen på landsbygden (Kvarsebo), så jag 
är väl medveten om hur viktigt det är med en 
fungerade kollektivtrafik. Då det endast fanns 3 
bussar till och från Norrköping (senaste kl 20:30), så 
vet jag hur en urholkad kollektivtrafik ställer till det för 
ungdomar som vill kunna vara aktiva inom idrott, 
kultur m.m. Att man nu i rådande läge fortsätter att 
avveckla trafiken på landsbygden (nu saknar 
Kvarsebo bussar) är det viktigt att markera. Det 
tillsammans med det höjda bränslepriset kommer leda 
till en långsam död för vår östgötska landsbygd. 
En annan viktig fråga är att se till att stoppa det rån 
som sker av skattemedlen inom sjukvården. Där 
privata vårdcentraler, och bemanningsföretag sakta 
gör att vår sjukvård förblöder. Att sjuksköterskor kan 
byta arbetsgivare från en fredag till en måndag och 
samtidigt vara kvar på samma arbetsplats med höjd 
lön tyder på att något är fel. Regionen skulle kunna 
spara stora summor på att i stället höja 
sjuksköterskors och undersköterskors lön, låta dem 
jobba kvar för regionen och slippa betala ut företagets 
vinster. Att man sedan tillåter privata företag att driva 
en digital sjukvård utan att ens erbjuda ett regionalt 
alternativ är oförståeligt. Det försätter delar av våra 
invånare i den situationen att den digitala vården är 
det enklaste alternativet, När man bor på en 
landsbygd utan kollektiv trafik eller vårdcentral och ett 
företag erbjuder en smidig lösning kommer den att 
användas.   
Det känns överlag som att den styrande majoriteten 
vill kunna med ena handen låta företagen ta de 
skattepengar invånarna betalar för att inte få det som 
de borde, samtidigt som man med andra handen 
beklaga sig djupt över att skatten är för hög, samtidigt 
som den måste höjas för att täcka utgifterna. Ebba 
Grön förklarade det bäst, staten och kapitalet sitter i 
samma båt... 

 

Nathalie Theander 
Ålder: 35 
Kön jag identifierar mig som: 
Kvinna 
Bostadsort: Norrköping 
Partiförening: Norrköping 
Nuvarande anställning, 
alternativt senaste anställning: 
Samhällsbyggnadskontoret, 
Norrköpings kommun 
Facklig tillhörighet: Vision 

 
Kandiderar till regionfullmäktige 
 
 
 
 
 

Jag kandiderar till regionfullmäktige för att jag vill se 
en jämlik vård till alla, inte bara de med mest resurser 
eller högst röst. Det kräver större tillgänglighet med 
mer resurser och ett bättre arbetsgivarvarumärke för 
regionen. Brinner för psykiatrin, äldrevården och 
jämlikhet i allmänhet. Är väl insatt i vårdapparaten. 
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Emma Wahlström 
Ålder: 44 år 
Kön jag identifierar mig som: 
Kvinna 
Bostadsort: Kolmården 
Partiförening: Norrköping 
Nuvarande anställning, 
alternativt senaste anställning: 
Utbildningsledare på 
yrkeshögskolan 
Logistikprogrammet 
Facklig tillhörighet: 
Akademikerförbundet SSR 
 
Kandiderar till riksdagen och 
regionfullmäktige 
 

Jag är sedan några år tillbaka engagerad i 
Vänsterpartiet – anledningen till att jag tog steget att 
bli aktiv var en önskan om att bidra till ett mer jämlikt 
samhälle.  
Det som jag ser som en av de viktigaste frågorna är 
vår gemensamma välfärd. I alla lägen i livet måste 
varje individ känna sig trygg med att backas upp av 
samhället. Alla barn ska kunna få en bra start i livet 
oavsett vilken familj man föds in i. Denna trygghet 
måste sedan finnas med resten av livet som en 
självklarhet. Alla ska ha råd att ha en god 
levnadsstandard oavsett livssituation. Många, både 
familjer, ensamstående och pensionärer lever i en 
ekonomiskt svår situation. Sjuka blir utförsäkrade och 
äldrevården ser på många stället inte alls ut som den 
borde. Detta kan och måste förändras med en 
återuppbyggd stark gemensam välfärd och ett 
skyddsnät som individen kan lita på.  
Utbildning och arbetsmarknad är frågor som ligger 
mig varmt om hjärtat. Alla barn har rätt till en likvärdig 
skola där de kan känna trygghet och framtidstro. 
Varje barn som lämnar grundskolan eller gymnasiet 
utan tillräckliga kunskaper är ett misslyckande för 
samhället. Att gå ut gymnasiet med en 
gymnasieexamen är nästan en förutsättning för att 
komma in på arbetsmarknaden. Att så många som 
möjligt har ett arbete att gå till är viktigt såväl för 
individen som för samhället. 
Sist med inte minst är klimatet en viktig fråga som är 
angelägen för oss alla. Här är min ambition att 
Vänstern ska fortsätta att vara ett grönt alternativ. Det 
är viktigt att vi fortsätter att skynda på omställningen 
till ett mer hållbart samhälle. 
 

 Ingrid Westlund 
73 år 
Lektor, Linköpings universitet 
numer pensionär 
Kvinna 
Finspångs partiförening 
 
Kandiderar till riksdagen  

Mest intresserad av utbildningsfrågor, demokratifrågor 
och klassfrågor. 
Aktiv i PRO Finspång. Gillar att skriva/formulera mig 
skriftligt i insändare, motioner och artiklar. 
Fågelskådare och aktiv i naturen. Tar stort ansvar för 
barnbarn. Ölandsfreak med sommarboende på 
Öland. 

 

Ibtisam Yusuf 
Ålder: 33 
Kön jag identifierar mig som: 
Kvinna 
Bostadsort: Linköping 
Partiförening: Vänsterpartiet 
Linköping 
Nuvarande anställning, 
alternativt senaste anställning: 
Sjukhusfysiker och doktorand, 
Universitetssjukhuset i Linköping 
Facklig tillhörighet: Naturvetarna 
 
Kandiderar till regionfullmäktige 

Många av mina politiska åsikter är sprungna ur min 
bakgrund som invandrare från Somalia och ett av 
flera barn till en undersköterska och en bussförare. 
Så långt tillbaka jag kan minnas har jag alltid känt 
väldigt starkt för jämlikhet och rättvisa. Att alla barn 
ska få samma chans till ett värdigt liv med goda 
framtidsutsikter. Att samhället ska finnas där för de av 
oss som har oturen att drabbas av sjukdomar eller 
förlorar jobbet. Att ens föräldrars plånbok eller 
akademisk bakgrund inte ska vara det som avgör ens 
livsförutsättningar. Jag känner att jag fick många 
möjligheter som många av de barn som växer upp 
idag med liknande bakgrund inte får. De senaste åren 
har jag sett hur mycket vårt land har förändrats i en 
annan riktning; hur skolan, vården och äldreomsorgen 
marknadiserats. Hur effektiviseringskrav sakta 
utarmat de offentliga verksamheterna. Hur 
kommunala bostäder sålts ut och människor tvingats 
från sina hem efter stora hyreshöjningar. Hur 
segregering har gått från att vara ett problem till att 
offentligt diskuteras som nödvändig och efterfrågad. 
Jag vill vara med och ändra den riktning som landet 
har rört sig åt de senaste åren. Vänsterpartiet är det 
parti som har stått för den riktning jag känner att vi 
behöver gå åt i landet.  
 
De frågor jag känner starkast för inom 
regionalpolitiken är att få bort resursbristen inom delar 
av vården. Jag vill även se ett stopp för framtida 
vårdval/privatiseringar inom regionen och på sikt 
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avveckla de befintliga. Vårdens resurser ska gå till 
patienterna och inte till vinstdrivande privatföretag. En 
viktig men ibland bagatelliserad fråga är den om barn 
och ungdomars rätt till fri rörlighet och möjlighet att ta 
sig fram via kollektivtrafik även efter skoltid, något 
som drabbar barn till resurssvaga hårdast. Gratis 
årskort till barn och skolungdomar är en 
förhållandevis billig, men viktig åtgärd. 

 

Malin Östh 
Ålder: 49 år 
Kön jag identifierar mig som: 
Kvinna 
Bostadsort: Östra Ryd, 
Söderköping 
Partiförening: Söderköping 
Nuvarande anställning, 
alternativt senaste anställning: 
Politisk sekreterare 
Facklig tillhörighet: SAC 
 
Kandiderar till riksdagen och 
regionfullmäktige 
 

Jag heter Malin Östh. Jag bor på landet utanför 
Söderköping med sambo och katt. Jag är sedan cirka 
tolv år aktiv i Söderköpings partiförening där jag är 
vice ordförande, gruppledare och sitter i fullmäktige 
och i kommunstyrelsen. Jag har också sedan förr-
förra mandatperioden uppdrag i regionen, sitter nu i 
regionfullmäktige och som ersättare i regionstyrelsen. 
Sedan jag kom in i partiet har jag också i flera 
omgångar suttit i distriktsstyrelsen, en period som 
ordförande och senast som kassör, numera är jag 
revisor. Jag jobbar sedan 2019 som politisk 
sekreterare i regionen. 
Jag tror på ett tydligt vänsterparti som orkar lyfta och 
hålla ett stadigt fokus på de stora strukturella 
samhällsfrågorna – omfördelning, en stark gemensam 
välfärd, trygga jobb och en hållbar utveckling. Vi 
behöver fortsätta hamra in att ett jämlikt samhälle är 
bättre - för alla. För att nå fler och växa som parti tror 
jag att vi behöver bli bättre på att fylla för oss viktiga 
begrepp med ett begripligt innehåll och beskriva vår 
vision i termer av ett konkret samhällsbygge.  
Det finns många viktiga frågor framåt, men här är 
några: 
- stoppa marknadsvården, återreglera sjukvården 
omgående, gör på nytt vård efter behov till den 
bärande principen  
- återupprätta allmännyttan, bort med skrivningen 
”affärsmässiga principer” ur Allbolagen, tryck istället 
på det som är allmännyttans huvuduppdrag och syfte: 
att bygga för alla 
- dra ordentliga slutsatser efter pandemin – hur ska 
det robusta samhället byggas? 
- inför ett tak på elnätsavgiften och förstatliga elnätet. 
Detta gäller i stort: samhällsviktiga funktioner ska vara 
samhällsägda, folk ska skyddas från skenande 
överpriser på nödvändigheter  
- vi behöver som parti bli riktigt bra på miljö och 
klimat. Miljö och klimat ska vara ett politikområde som 
vi behärskar fullt ut och som är lika självklart som t ex 
marknadsskolan eller vinster i välfärden  


